

8天6晚北京/哈尔滨/吉林/长春/沈阳 (含高铁&内陆航班)

特别游览: 圣索菲亚教堂广场 / 俄罗斯风景小镇 / 张氏帅府 / 哈尔滨大剧院



全程当地四星酒店

风味餐: 功夫水饺、东北铁锅炖, 烤肉、农家菜, 涮羊肉火锅、吊炉饼烤鸭

第一天: 吉隆坡/北京 (无餐)

乘飞机飞往北京中转休息, 准备第二天的东北之行。

第二天: 北京/沈阳 (高铁4小时) (早午晚餐)

早餐后乘坐高铁前往具有北方最大的城市—沈阳, 参观**沈阳故宫**-为满清在入关前所建造, 是清太祖努尔哈赤和皇太极进攻中原的根据地。(周一上午闭馆), 清入关后为康、干、嘉、道等帝王东巡行宫。整个皇宫楼阁耸立, 殿宇巍然, 雕梁画栋, 富丽堂皇, 是现存仅次于北京故宫的最完的皇宫建筑。在故宫大门前面的**满清一条街**, 其建筑大都依清朝建筑风格而建, 可以说是古味十足漫步于满清一条街。**中街**, 沈阳最为繁华的步行街, 感受沈阳的时尚与现代!

第三天: 沈阳/长春 (车程约4小时) (早午晚餐)

早餐后游览**张氏帅府**, 为张学良将军的府邸(周一上午闭馆)。

赵四小姐楼, 赵一荻故居, 俗称“赵四小姐楼”, 是全国重点文物保护单位张氏帅府博物馆的重要组成部分。1928年至1931年间, 张学良将军和赵一荻女士在此居住, 并生下了他们的爱子张闾琳。后游览**太原街**, 太原商业街是位于沈阳市中心地带的繁华商业区, 是日本银座商业的规划模式改造而成。

第四天: 长春/吉林 (车程约1.5小时) (早午晚餐)

早餐后游览**南湖公园**-为全国性的市内公园, 花园特色鲜明。南湖公园位于市区西南部, 属朝阳区, 湖面92公顷, 始建于1933年。伪满时期称为黄龙皇家公园。**文化广场**, 为长春最大的广场, 广场中心建有36.5米高的太阳岛雕塑, 象征着阴阳、天地交和之意。**伪满八大部外观**, 伪满洲国时期的八大遗址建筑(伪满洲国博物院, 满洲国时期银行等)**重庆街**-被当地人称作“金街”, 因为这里是长春市最繁华热闹的地方, 夜色下和重庆一样繁华。

第五天: 吉林/哈尔滨 (车程约3.5小时) (早午晚餐)

早餐后, 游览**北山公园**夏季为有山有水城市公园, 也是一座儒集为一体古庙群。后前往**世纪广场**欣赏吉林的母亲河**松花江**。后车游**天主教堂**外观同**松江中路**, 一座受保护的俄罗斯哥特式的建筑。

第六天: 哈尔滨 (早午晚餐)

早餐后游览**圣索菲亚教堂广场**-远东地区最大的东正教教堂广场。游览**斯大林公园**-沿江带状公园, 冬季可以看到结冰厚厚的**松花江**。后继续游览**防洪纪念塔**为了纪念哈尔滨人战胜1957年特大洪水而建立的。然后漫步于**中央大街**, 是东北最繁盛、最有规划的一条商业步行街, 长1400米, 仍保持原光滑的方块花岗石铺砌的路面, 其角色就有如香港的弥敦道。**俄罗斯民贸**, 感受俄罗斯精美套娃及手工艺品。外观**哈尔滨大剧院**, 哈尔滨大剧院(英语: Harbin Opera House)坐落于中国黑龙江省哈尔滨市松北区的文化中心岛内, 包括大剧院(1600座)、小剧场(400座), 建筑采用了异型双曲面的外型设计, 是哈尔滨的标志性建筑。**关东古巷**-哈尔滨群力新区(约1.5小时), 游览**龙江特色展示区**, 欣赏关东传统手工艺: 寻找流逝在关东老铺里的老时光、老记忆、老感觉。**滨州铁路桥**, 沙俄通过《中俄密约》, 攫取了在我国修建东清铁路的权利。1898年开始测量、设计、修筑**松花江铁路大桥**。1900年5月16日正式动工; 1901年8月22日全面完工; 同年10月2日交付使用, 是松花江上最早的铁路大桥, 也是哈尔滨的第一座跨江桥梁。**俄罗斯风景小镇**, 是一处俄式风情主题旅游观光区域。小镇内保留着数十栋俄式乡间别墅与民宅, 这座小镇的门票很特别, 是一本纪念护照, 你可以拿着它去各个小屋中盖章留念

第七天: 哈尔滨/北京/吉隆坡 (早餐)

早餐后送机返回温暖的家(预计抵达北京在上午, 直接转机, 请注意国际段航班时间)。

第八天: 抵达吉隆坡机场

保证自费项目(报名前必须同意参加):

室内冰灯或虎园+沈阳兴顺夜市+哈尔滨道外巴洛克建筑群+吉林满族博物馆 390元/人

我们的全包:

来回机场税, 燃油费及杂费, 中国签证, 全程导游/司机小费,
机场来回接送(仅限芙蓉区与各分行上车), 全程酒店住宿, 用餐, 景点门票
不含: 旅游保险

*上述行程仅供参考, 正确行程乃依照当地接待社按当时实际状况重新调整为主。

8D6N Beijing / Harbin / Jilin / Changchun / Shenyang (Train & Domestic Flights)

Highlights: St. Sophia Church Square / Russian Scenic Town / Zhang's Shuaifu / Harbin Grand Theatre



Special Meals: Kungfu Dumplings, Dongbei Iron Pot Stew, Grilled meats, Nong cuisine, Lamb steamboats, Pancake with Roasted Duck

Hotel Local 4 Star

Day 1 : Kuala Lumpur/Beijing

(No Meals)

Fly to Beijing and transit in middle for a short rest before on board to Northeast. Check in hotel and rest for a day.

Day 2 : Beijing/Shenyang (by rail 4hrs)

(BLD)

After breakfast, take the high-speed train to Shenyang, the largest city in the north, visit the **Shenyang Imperial Palace**. The Imperial Palace was built in 1625, during Nuerhachi and Huang Tai Ji reign and based on China earliest of Qing palaces complex, its historical and artistic value after the Forbidden City in Beijing, was known as "outside the Forbidden City." Next visit **Man Qing street**, where the buildings are built according to architectural style of the Qing Dynasty. Then continue to **Central Street**, Shenyang's most happenings commercial shopping district.

Day 3: Shenyang/Changchun

(BLD)

After breakfast, visit **Jeneral Zhang Residence**, the former residence of Jeneral Zhang Xue Liang and **Lady Zhao Building**, the former residence of Ms Zhao Yizhen, an important part of the Jeneral Zhang Museum, holds the national key cultural relics protection unit. From 1928 to 1931, General Zhang Xueliang and Ms. Zhao Yizhen lived here and gave birth to their son, Zhang Yulin. Next stroll along **Taiyuan Commercial Street**, a prosperous business district located in the center of Shenyang which replicated the commercial street model of the Ginza at Japan.

Day 4 : Changchun/Jilin

(BLD)

After breakfast, visit **Nanhu Park** - a city park built in 1933 with distinctive garden features located in the southwestern part of the city, once known as Huang Long Royal Park during the pseudo-Manchurian period. Next visit **Cultural Square** - the largest square in Changchun, Sun Island sculpture in the center of the square, symbolizing the yin and yang, the harmony between heaven and earth. Then continue to **The Pseudo of Manchukuo** - the eight major sites during the pseudo Manchuria period (Pseudo Manchuria Museum, Manchuria Bank, etc.) once built by the Japanese to Emperor Pu Yi as for the puppet ruler and puppet state of Japan. Next continue to **Chongqing Street** - well known by the locals as a gold street, due to its luxurious night life place in Changchun City.

Day 5 : Jilin/Harbin

(BLD)

After breakfast, visit **Beishan Park**, is featured as the best venue for its summer lotus flowers and winter "rime ice" with its scenic area blends of traditional Chinese culture mix with Buddhism, Taoism,

Confucianism and folk culture. It is looked as a reminiscent of Suzhou gardens in Northeast China and is famous for folk temple fairs. Then continue to **Century Square**, an open park with few spots on for the locals family activities with its kite-flying, and overlooks Jilin famous river, Songhua River. Then road riding tour outviewing the Cathedral Church at Songjiang Centre Road which was a preserved Roman Gothic old settlement.

Day 6 : Harbin

(BLD)

After breakfast, visit the **Church of St. Sophia Square** - the largest Orthodox church square in the Far East. Then continue to **Stalin Park** - the ribbon-shaped park along the river. In winter, you can see the thick frozen Songhua River. Afterwards, visit the **Flood Control Memorial Tower** to commemorate the Harbin people's victory over the 1957 catastrophic flood. Then stroll along **Central Avenue**, the most prosperous and planned commercial pedestrian street in the Northeast. It is 1,400 meters long and still maintains the original smooth granite pavement. **Russian Trades**, get a feel and grab some souvenirs such as the Russian matryoshka and handicrafts. Out viewing of the **Harbin Opera House** which is located in the cultural center of Songbei District, Harbin City, Heilongjiang Province), the landmark of Harbin. Then continue to **Guandong Ancient Alley** - Harbin Qunli New District (about 1.5 hours), visit the Longjiang Exhibition Area and bedazzled with the traditional crafts of Guandong: an overlook of the old time, old memories and old feelings that resides in the old shops of Guandong. The **Binzhou Railway Bridge**, through Russia's "Sino-Russian Secret Treaty", Russia has seized the right to build the Dongqing Railway in China. In 1898, the Songhua River Railway Bridge was measured, designed and built. It was officially started on May 16, 1900 and was fully completed on August 22, 1901; it was operating on October 2 of the same year. It was the earliest railway bridge on the Songhua River and the first cross-river bridge in Harbin. **Russian landscape town** - is a Russian-style theme tourism and sightseeing area. There are dozens of Russian country houses and houses in the town.

Day 7: Harbin/Beijing/Kuala Lumpur

(Breakfast)

After breakfast, board on domestic flight fled back to Beijing, awaiting for the return flight to Kuala Lumpur (expected arrival in Beijing in the morning, direct transfer, please pay attention to the international flight time)

Day 8: Reach at Kuala Lumpur International Airport.

Compulsory Tour (Must Agree before Register)

Indoor Ice Light or Tiger Garden + Shenyang Xingshun Night Market + Baroque Buildings outside Harbin Road + Jilin Manchu Museum = RMB 390/pax

Our package:

Airport tax, Fuel Tax, Guide & Driver Tipping, Hotel, Visas, Airport Transfer (Seremban area & Branch office), Meals, Entrance Fee, Exclude: Travel Insurance

The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice

Seremban HQ :

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000, Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch :

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana, 43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch :

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2, Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch :

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi, 41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989